



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1113

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1987

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1113

1978

I. Nos. 17210-17231

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered on 24 November 1978*

	<i>Page</i>
No. 17210. United States of America and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland (Hong Kong):	
Memorandum of understanding relating to express mail service. Signed at Washington on 7 December 1973 and at Hong Kong on 24 December 1973	3
No. 17211. United States of America and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland (Hong Kong):	
Exchange of notes constituting an agreement relating to trade in textiles (with annexes). Hong Kong, 8 August 1977	9
No. 17212. United States of America and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:	
Agreement relating to international express mail service (with implementing regulations). Signed at Washington on 6 April 1976 and at London on 29 June 1976	39
No. 17213. United States of America and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:	
Exchange of letters constituting an agreement relating to North Atlantic air transport fares. Washington, 17 March 1978	53
No. 17214. United States of America and Australia:	
Memorandum of understanding relating to express mail service. Signed at Washington on 22 July 1974 and at Melbourne on 19 August 1974	61
No. 17215. United States of America and Australia:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to a space research program. Canberra, 20 September 1976 and 14 January 1977	67
No. 17216. United States of America and Australia:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the establishment, maintenance and operation of a solar observatory at Learmonth, Western Australia. Canberra, 14 and 27 October 1977	73

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1113

1978

I. Nos 17210-17231

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés le 24 novembre 1978*

	<i>Pages</i>
N° 17210. États-Unis d'Amérique et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord (Hong-Kong) :	
Mémoire d'accord relatif au service du courrier par exprès. Signé à Washington le 7 décembre 1973 et à Hong-Kong le 24 décembre 1973	3
N° 17211. États-Unis d'Amérique et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord (Hong-Kong) :	
Échange de notes constituant un accord relatif au commerce des textiles (avec annexes). Hong-Kong, 8 août 1977	9
N° 17212. États-Unis d'Amérique et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord :	
Accord pour l'échange d'un service international de courrier exprès (avec règlement d'application). Signé à Washington le 6 avril 1976 et à Londres le 29 juin 1976	39
N° 17213. États-Unis d'Amérique et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord :	
Échange de lettres constituant un accord concernant les tarifs applicables aux services de transport aérien sur l'Atlantique Nord. Washington, 17 mars 1978	53
N° 17214. États-Unis d'Amérique et Australie :	
Mémoire d'accord relatif au service du courrier par exprès. Signé à Washington le 22 juillet 1974 et à Melbourne le 19 août 1974	61
N° 17215. États-Unis d'Amérique et Australie :	
Échange de notes constituant un accord relatif à un programme de recherche spatiale. Canberra, 20 septembre 1976 et 14 janvier 1977	67
N° 17216. États-Unis d'Amérique et Australie :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la création, à l'entretien et au fonctionnement d'un observatoire solaire à Learmonth, Australie-Occidentale. Canberra, 14 et 27 octobre 1977	73

	<i>Page</i>
No. 17217. United States of America and Belgium:	
Memorandum of understanding relating to express mail service. Signed at Washington on 6 March 1975 and at Brussels on 28 March 1975	83
No. 17218. United States of America and Japan:	
Memorandum of understanding relating to express mail service. Signed at Tokyo on 8 May 1975 and Washington on 27 May 1975	89
No. 17219. United States of America and Japan:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the production and acquisition of the Sparrow ship-to-air missile. Tokyo, 12 July 1977	95
No. 17220. United States of America and Japan:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the production and acquisition of additional F-4EJ aircraft. Tokyo, 12 July 1977	105
No. 17221. United States of America and Japan:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the production and acquisition of the improved Hawk missile system. Tokyo, 12 July 1977	117
No. 17222. United States of America and Japan:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to certificates of airworthiness for imported aircraft products and components. Washington, 29 November 1977 . . .	127
No. 17223. United States of America and Senegal:	
Agreement relating to the transfer of agricultural commodities. Signed at Washington on 6 November 1974 and at Dakar on 28 May 1975	
Agreement amending the above-mentioned Agreement. Signed at Washington on 2 March 1976 and at Dakar on 28 May 1976	137
No. 17224. United States of America (Agency for International Development) and Organization for the Development of the Senegal River;	
Grant Agreement for the Senegal River Basin survey and mapping (with annexes). Signed at Dakar on 31 August 1976	149
No. 17225. United States of America and Nepal:	
Grant Agreement for road construction in Western Nepal (with annex). Signed at Kathmandu on 5 June 1975	
Amendment to the above-mentioned Agreement. Signed at Kathmandu on 21 September 1976	163
No. 17226. United States of America and Nepal:	
Project Agreement relating to malaria control (with annex). Signed at Kathmandu on 21 July 1975	183
No. 17227. United States of America and Nepal:	
Project Agreement relating to improvement of food production technology (with annexes). Signed at Kathmandu on 30 June 1976	193

N° 17217. États-Unis d'Amérique et Belgique :	
Mémoire d'accord relatif au service du courrier par exprès. Signé à Washington le 6 mars 1975 et à Bruxelles le 28 mars 1975	83
N° 17218. États-Unis d'Amérique et Japon :	
Mémoire d'accord relatif au service du courrier par exprès. Signé à Tokyo le 8 mai 1975 et à Washington le 27 mai 1975	89
N° 17219. États-Unis d'Amérique et Japon :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la production et à l'acquisition de missiles navire-air de type Sparrow. Tokyo, 12 juillet 1977	95
N° 17220. États-Unis d'Amérique et Japon :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la production et à l'acquisition d'avions F-4EJ supplémentaires. Tokyo, 12 juillet 1977	105
N° 17221. États-Unis d'Amérique et Japon :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la production et à l'acquisition du système balistique à missiles du type Hawk amélioré. Tokyo, 12 juillet 1977	117
N° 17222. États-Unis d'Amérique et Japon :	
Échange de notes constituant un accord relatif aux certificats de navigabilité des produits et éléments aéronautiques importés. Washington, 29 novembre 1977	127
N° 17223. États-Unis d'Amérique et Sénégal :	
Accord relatif au transfert de produits agricoles. Signé à Washington le 6 novembre 1974 et à Dakar le 28 mai 1975	
Accord modifiant l'Accord susmentionné. Signé à Washington le 2 mars 1976 et à Dakar le 28 mai 1976	137
N° 17224. États-Unis d'Amérique (Agence pour le développement international) et Organisation pour la mise en valeur du fleuve Sénégal :	
Accord de subvention pour le Projet d'établissement de levés topographiques et de cartographie du bassin du fleuve Sénégal (avec annexes). Signé à Dakar le 31 août 1976	149
N° 17225. États-Unis d'Amérique et Népal :	
Accord de don relatif à la construction d'une route dans la région occidentale du Népal (avec annexe). Signé à Katmandou le 5 juin 1975	
Amendement à l'Accord susmentionné. Signé à Katmandou le 21 septembre 1976	163
N° 17226. États-Unis d'Amérique et Népal :	
Accord de projet relatif à la lutte antipaludique (avec annexe). Signé à Katmandou le 21 juillet 1975	183
N° 17227. États-Unis d'Amérique et Népal :	
Accord de projet relatif à l'amélioration des techniques de production vivrière (avec annexes). Signé à Katmandou le 30 juin 1976	193